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Geachte dames en heren, 

 

 

Op 30 april 2020 heeft de fractie van het CDA vragen gesteld op basis van artikel 41 van het Reglement 

van Orde over het overeind houden van onze horeca. Hieronder treft u de vragen aan voorzien van een 

antwoord. 

 

Vraag 1: Is het college het met het CDA eens dat de horeca in Hilversum het op dit moment zwaar heeft? 

Antwoord vraag 1:  

Ja. Hilversum is hierin niet anders dan andere plaatsen in het land. De verhalen van ondernemers 

tijdens het bezoek van wethouder Kuipers (29 april) aan het centrum illustreerden dit. Diverse 

initiatieven1 [1] laten de kracht en weerbaarheid van de Hilversumse horecabedrijven zien, maar 

kunnen slechts zeer beperkt het omzetverlies compenseren. De gemeente heeft met Stichting 

Centrum Hilversum en Stichting Ondernemersfonds de Gijsbrecht intensief contact, en deze 

partijen wisselen ook zorgen, kennis en initiatieven uit in het Platform Economie.  

 

Vraag 2: Hoe staat het college tegenover de suggestie om horecaondernemers meer ruimte voor terrassen 

in de openbare ruimte te geven? 

Positief. Hierover zijn en worden al gesprekken gevoerd met ondernemers(vertegenwoordigers). 

We kijken constructief en  pragmatisch naar de mogelijkheden. Voorwaarde is natuurlijk wel dat 

de veiligheid in de anderhalvemetersamenleving wordt gewaarborgd. 

De nieuwe situatie dient veilig te zijn voor de terrasgasten, veilig en werkbaar voor de 

werknemers van de horeca en veilig voor de andere gebruikers van de openbare ruimte, zoals het 

winkelend publiek, partijen die laden en lossen, doorgaand langzaam verkeer, hulpdiensten etc. 

 

                                                      
1 o.a. Hilversumse Helden: restaurants koken voor zorgmedewerkers. Binnen enkele dagen was Centrumhilversum.nl 

‘live’, een platform met restaurants en winkels waar kan worden besteld in één overzicht.  



 

 

Vraag 3: is het college bereid om met gemeenten die soortgelijke initiatieven omarmen (zoals bijvoorbeeld 

de gemeente Ameland) contact te leggen om te kijken op welke wijze zij dit organiseren en de bruikbare 

suggesties te gebruiken voor Hilversum? 

Ja. Contacten met andere gemeenten zijn er al. We wisselen kennis uit over mogelijke maatregelen 

voor de anderhalvemetersamenleving. Dit doen we met andere gemeenten binnen en buiten de 

regio.  

 

 Vraag 4: Is het college bekend met de pitch ‘het beste idee voor het anderhalve meter toerisme’, welke 

gehouden is door de een aantal noordelijke partijen, waaronder VNO-NCW Noord?  

Ja. Het college is bekend met de pitch. 

  

Vraag 5: Is het college bereid om een soortgelijk initiatief te omarmen voor Hilversum en dit samen met 

onze gemeentelijke en regionale partners op te pakken? 

Als een dergelijk initiatief wordt opgepakt, zijn we als gemeente zeker bereid dit te ondersteunen. Het 

initiatief ligt hiervoor bij marktpartijen. We staan in nauw contact met deze partijen en ondersteunen 

waar nodig. Er komen goede en originele voorstellen uit die partijen (zie ook vraag 1), die met 

ondersteuning van de gemeente worden opgepakt. Er wordt gewerkt aan het klaarmaken van het 

centrum voor de anderhalvemetereconomie, zodat de daling in omzet voor horeca en winkeliers 

zoveel mogelijk beperkt wordt. Bij de gemeente ligt momenteel de prioriteit in het realiseren van een 

veilige en werkbare situatie voor onze horecaondernemers en winkeliers. Daarnaast wordt gewerkt 

aan:  

- bewustwordingscampagne en bewegwijzering in samenwerking met Hilversum Marketing 

- Eenrichtingsverkeer straat, uniforme afscheiding voor wachtrijen winkels, 

hygiënemaatregelen 

- Verplaatsen boombakken om ruimte te creëren 

Voor op de iets langere termijn werken centrum, de Gijsbrecht en de gemeente gezamenlijk aan het 

opzetten van een stedelijke distributiehub in combinatie met een bezorgservice. 

 

Vraag 6: Is het college het met het CDA eens dat nieuwe horeca op het stationsplein concurrerend is voor 

de reeds aanwezige horeca in het centrum? 

De hier beoogde horeca is kleinschalig, tijdelijk en qua concept onderscheidend en ondersteunend 

aan een bredere invulling. Een deel van de horeca wordt gevormd door reeds bestaande 

ondernemers uit Hilversum. Onze inschatting is dat deze horeca niet concurrerend is ten opzichte 

van andere horeca in het centrum. 

 

 

  



 

 

Vraag 7: Is het college het met het CDA eens dat het nu niet wenselijk is nieuwe (pop-up) horeca in het 

centrum toe te staan? 

Nee. Initiatieven als de Kwekerij zien we, nog meer dan voor de corona crisis, als een impuls om 

levendigheid op het Stationsplein te realiseren. 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van Hilversum, 

de gemeentesecretaris, de burgemeester, 

  

D. Emmer P.I. Broertjes 

 


